
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 19. februar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 133
Kan ministeren, på baggrund af Danmarks Statistiks indeks for bankgebyrer bekræfte, at 
bankernes gebyrer under ét er faldet i år 2024, og er ministeren på den baggrund enig 
med Lars Krull, bankekspert fra Aalborg Universitet, der vurderer, at faldende bankgeby
rer er udtryk for, at konkurrencen er til stede? Der henvises til artiklen ”Bankerne sænker 
gebyrer, mens inflationen stiger” bragt i Børsen den 11. september 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Vermund (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Vermund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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